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Szűcs Szabina – Páratlan lehetőség volt a kanadai csapattal edzeni a nyáron A hatszoros
magyar bajnok Szűcs Szabina már három női világbajnokságon is szerepelt, de a nyáron
olyan lehetőséget kapott, amelyet korábban még nem. A legjobb kanadai ökölvívókkal
készülhetett több héten keresztül előbb Montreal, majd Vancouver városaiban, és az
egyik legjobb 57kg-os versenyző, Caroline Veyre állandó kesztyűpartnere lehetett.
Kemény munkája gyümölcse remélhetőleg beérik a következő nagy női eseményen, és
Szabina a nemzetközi mezőnyben is előre tud lépni. „A nyár elején jött az üzenet, hogy
lehetőségem van együtt edzeni a kanadai csapattal, ugyanis öt ökölvívójuk kijutott az
olimpiára, köztük a Pánamerikai Játékok győztese, Caroline Veyre, akihez
kesztyűpartnernek hívtak. A MÖSZ vezetősége is remek lehetőséget látott ebben az
edzőtáborban, így a szövetségi kapitány engedélye és javaslata mellett repülhettem
Montrealba, az 1976-os nyári olimpiai faluba kerültem. A járványhelyzet miatt komoly
egészségügyi protokollt kellett betartanom. A karantén kötelezettségtől kezdve, a
rendszeres PCR és Saliva teszteken át a folyamatos maszkhasználatig, de ez mit sem
csorbít azon a tényen, hogy ott lehettem, és együtt edzhettem Kanada olimpikonjaival. A
kötelező karantén leteltét követően csatlakozhattam a csapathoz, és kezdetét vette az
edzőtáborozásom. Napi két edzésünk volt, egy erőnléti, és egy edzőtermi, amely
váltakozott az éles kesztyűzéstől, az ütés-védéses feladatoktól a zsákolásokig. Az edzések
90 percesek voltak, egyszerre két edző, és négy versenyző tartózkodhatott a teremben.
Az első három hét ebben a szellemben telt Montreal-ban, majd időközben megkeresett
Daniel Trepanier szövetségi kapitány, és jelezte, hogy ha szeretnék, és meg tudom oldani
a magyarországi kötelezettségeim, akkor meghívnának még egy hétre Vancouverbe, a



felkészülés utolsó szakaszára is.Edzőm, Seres Attila biztosította a munkahelyi
távolmaradásomat és így nem volt kérdés, hogy egy héttel tovább maradhatok
Kanadában, kihasználva ezt az extra lehetőséget. Hatalmas élmény volt, kitűnő alkalom a
fejlődésre, és a fejlődésre. Örülök, hogy ki tudtam utazni, lehetőséget kaphattam, és
biztattak abban, hogy vágjak bele ebbe a kalandba, ahol minden feltételt biztosítottak
számomra. A kanadai versenyzők céltudatosak, a szakmai stáb segítőkész, minden profi
és szervezett volt. Fantasztikus érzés volt belekóstolni a felkészülésükbe, egy csapatként
dolgozni velük. Úgy gondolom, hogy ebből a pár hétből ragadt rám ez meg az. Várom,
hogy az ott megszerzett tapasztalatokat kamatoztathassam majd a ringben,” foglalta
össze a kanadai tapasztalatait Szűcs Szabina.


